

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK AL ETIHAD Date: 15-05-2025 05:20:17 PM Subject: Acquisition</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الإتحاد التاريخ: 15-05-2025 05:20:17 PM الموضوع: تملك بنك الإتحاد في رأسمال البنك الاستثماري</p>
<p>The Board of Directors of Bank al Etihad, in its meeting held on Thursday, May 15, 2025, has resolved to proceed with the necessary steps to execute a strategic acquisition transaction. This transaction entails the full acquisition of the share capital of the Investment Bank through a share swap, whereby the shares of the Investment Bank will be exchanged for newly issued shares in Bank al Etihad as in-kind contribution. This initiative aligns with Bank al Etihad's strategic direction to expand its institutional presence, thus delivering added value to shareholders and elevating the quality of services provided to clients. This strategic move is also expected to enhance operational efficiency, unify institutional resources, leverage shared expertise, diversify income streams, and reinforce long-term financial stability. Collectively, these outcomes will contribute to strengthening Bank al Etihad's leadership position within the Jordanian banking sector. The transaction will involve the acquisition of 125 million shares, representing the full share capital the Investment Bank. This will be effected through a capital increase of 125,203,252 new shares in Bank al Etihad, which will be allocated and transferred to the shareholders of the Investment Bank in proportion to their respective ownership stakes, in a manner that ensures institutional integration and fortifies the Bank's capital base for the upcoming phase. Bank al Etihad affirms its unwavering commitment to retaining the human capital across both institutions, in recognition of the vital role employees play as the true engine of institutional integration and success in the post-acquisition phase. The Bank is dedicated to fostering a culture of empowerment, collaboration, and stability. This resolution is subject to the approvals of the CBJ, the Bank's Extraordinary General Assembly, JSC, the Ministry of Industry, Trade and Supply / CCD, and all other competent regulatory.</p>	<p>قرر مجلس الإدارة في جلسته المنعقدة يوم الخميس الموافق 2025/5/15، المضي قدما في الإجراءات اللازمة لتنفيذ صفقة تملك استراتيجية تستهدف تملك كامل أسهم رأس مال البنك الاستثماري بمبادلتها كأسهم عينية باسهم زيادة رأسمال بنك الإتحاد، وذلك في إطار التوجهات الاستراتيجية لبنك الإتحاد نحو توسيع حضوره المؤسسي، وتعزيز قدراته التنافسية، وتطوير منظومة أعماله المصرفية بشكل متكامل ومستدام. وتعد هذه الخطوة امتدادا لرؤية البنك الهادفة إلى بناء كيان مصرفي أكثر تكاملا ومرونة، يركز على قاعدة أصول اعمق، وانتشار جغرافي اوسع، وقدرة أعلى على تلبية احتياجات السوق المتطورة، بما يحقق قيمة مضافة للمساهمين، ويعزز من مستوى الخدمات المقدمة للعملاء. وتعكس هذه الصفقة توجهها نوعيا نحو تعظيم الكفاءة التشغيلية، وتوحيد الموارد المؤسسية، والاستفادة من الخبرات المشتركة، فضلا عن تنوع مصادر الدخل وتعزيز الاستقرار المالي طويل الأجل، بما يسهم في ترسيخ المكانة الريادية لبنك الإتحاد في القطاع المصرفي الأردني. وسيتم تنفيذ الصفقة من خلال تملك كامل أسهم رأس مال البنك الاستثماري البالغة (125) مليون سهم من خلال زيادة رأس مال بنك الإتحاد المصرح به بمقدار (125,203,252 سهم) وتخصيص اسهم الزيادة ونقل ملكيتها لصالح مساهمي البنك الاستثماري، كل بنسبة مساهمته في رأس مال شركة البنك الاستثماري، وضمن إطار يحقق التكامل المؤسسي ويعزز من متانة القاعدة الرأسمالية للبنك في المرحلة المقبلة. ويؤكد بنك الإتحاد، في هذا الإطار، التزامه الثابت بالحفاظ على الكوادر البشرية العاملة في كلا البنكين، انطلاقا من إيمانه الراسخ بأن العنصر البشري هو رأس المال الحقيقي، والركيزة الجوهرية في تحقيق التكامل المؤسسي وإنجاح مرحلة ما بعد التملك، وبناء ثقافة عمل قائمة على التمكين والتعاون والاستقرار. وسيكون هذا القرار خاضعا لموافقة البنك المركزي الأردني والهيئة العامة غير العادية لمساهمي البنك وهيئة الأوراق المالية ووزارة الصناعة و التجارة و التموين/ دائرة مراقبة الشركات والجهات الرسمية المختصة، وذلك حسب الأصول التشريعية والإجرائية المعمول بها.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Nessrin Abulaila</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Nessrin Abulaila</p>